

**AFFIDAVIT**

I, \_\_\_\_\_ translator in the City of Toronto, Province of Ontario, make oath and say:

1. I am fluent in both Chinese and English.
2. I have translated the annexed document and carefully compared the translation from Chinese into English with regard to the following document:

Reference Letter

3. The said translation is, to the best of my knowledge and ability, the complete and correct translation of said document.

**SWORN** before me at the City of Toronto  
In the Regional Municipality of Metropolitan  
Toronto

This 19<sup>th</sup> day of Feb 2026

A Notary Public for the  
Province of \_\_\_\_\_

lic

529



Name:

Address: F

ity, Zhejiang Province

1

Postal Code:

Phone: +86

Date: Febru

To Immigration, Refugees and Citizenship Canada (IRCC)

I am and I am writing this letter to support the spousal sponsorship application of my friend.

I first met through work in 2006, and we have been close friends for 20 years to date. We have kept in regular contact all these years, and I have an in-depth understanding of her personality, her character, and her sincere attitude towards relationships.

I was introduced to at a friends' gathering in Hangzhou on August 12, 2025, and we met again in Hangzhou on February 07, 2026. Although we have only met a few times, from our brief interactions, I could tell that he is kind and respectful to Their interaction is natural and relaxed, which truly reflects the authenticity of their relationship.

In daily life often shares with me the latest about her life with her husband, such as how they maintain their relationship through long-distance communication, how they jointly plan their future life, and that they have both met each other's families and gained their full support. Based on what she has shared and what I have witnessed personally, I can confirm that their relationship is genuine and stable, founded on sincere affection rather than merely for immigration purposes.

Based on my decades of acquaintance with I am fully convinced that she is deeply committed to this marriage and sincerely wishes to live with her husband in Canada. I wholeheartedly support their spousal sponsorship application and hope that they can be reunited as soon as possible.

Please feel free to contact me if you require any further information.

Sincerely,

T  
y Public

N. L3R 5Z9



姓名:

地址: 浙江省杭州市

邮政编码: 3

电子邮箱:

电话: 1 7 7

日期: ---

致加拿大移民、难民及公民部 (IRCC):

我是 写这封信是为了支持我的朋友 的配偶担保申请。

我于 2006 年我们通过工作认识 , 到现在已经成为好朋友 20 年了。我们一直保持着联系, 我对她的性格、为人以及她对感情的认真态度都非常了解。

我是于 2025 年 8 月 12 日在杭州的 一次朋友聚会上经 认识的, 后来又于 2026 年 2 月 7 日再次在杭州相见。虽然见面的次数不多, 但从那些短暂的互动中, 我感觉他对 度友好而且尊重, 两人的互动自然、舒服, 让人感受到他们关系的真实。

平时 也会跟我分享她和丈夫的一些生活近况, 例如他们如何通过远距离沟通来维持关系、两人共同规划未来的生活, 以及他们双方都已经见过彼此的家人并得到家人的支持。从这些分享中, 以及我亲眼看到的情况, 我可以感受到他们这段关系是真实而稳定的, 是基于感情而不只是为了移民。

基于我 年来的了解, 我确信她对这段婚姻非常投入, 是真心希望与丈夫在加拿大共同生活的。我支持他们的配偶担保申请, 也希望他们能够尽快团聚。

如需进一步信息, 请随时与我联系。

此致

敬礼!

I certify that this is a true copy  
of the original document

Date: 19<sup>th</sup> day of Feb, 20 26

